
         

Motie: onderzoek overname grond Event Plaza
De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 01 juni 2023

Constaterende dat:

• Er de afgelopen jaren behoorlijk veel en nare incidenten zijn gebeurd in en rondom  
evenementenhal Event Plaza.

• Rijswijk diverse malen zeer slecht in het landelijke nieuws is gekomen en daardoor  imago schade 
heeft opgelopen.

• Veel inwoners alle incidenten zat zijn en graag de rust zien terugkeren in Rijswijk.

Overwegende dat:

• Dit geen incident betreft , het al jaren onrustig is  als er een evenement plaatsvindt.

Verzoekt het college:

Proactief aan de slag te gaan met bv Het Industrieschap "De Plaspoelpolder" (IPP) en of andere 
partners om te onderzoeken of er een overname mogelijk is van de grond en het gebied te her 
ontwikkelen.

Binnen 6 maanden de raad te informeren wat de stand van zaken is en indien mogelijk al met een 
raadsvoorstel te komen ivm een wijziging van het bestemmingsplan.



En gaat over tot de orde van de dag.
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